
 Číslo materiálu:  6/52 

Komise: Komise Dopravní 

Datum:   16.5.2018  

Přítomni: 

Omluveni: 

Fedorovič, Malík, Klečák, Beránek, Tvrdík, Bartl, Morávek, 

Sedláček Louda, Kubát, Procházka, Kraus, Mottl, 

Hosté: Koubský st. - místostarosta, Mareček – ředitel MP 

Příští jednání: ………. 2018 (středa 17.00) 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

       b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 22. zasedání komise dopravní ze dne 16.5.2018  

     

 

2) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

a) úvodní slovo – koordinátor komise p.Vepřek omluvil z jednání předsedu komise Ing. Sedláčka, 

poté přivítal přítomné členy a zahájil jednání 

b) koordinátor komise dopravní p. Vepřek (odbor investic-technické oddělení, dále jen OI-TO) 

oznámil komisi, že je usnášeníschopná, nutná min. účast 7 členů (přítomných je 7 ze 13 členů) 

c) projednání předložených žádostí: 

- podnět obyvatel z lokality v okolí ZŠ Masarykova na zjednosměrnění přilehlých ulic, z důvodu 

především zvýšení bezpečnosti školních dětí, poté zlegalizování stávajících parkovacích míst  

a případně i vznik nových parkovacích stání: všichni přítomní členové komise, včetně hostů se 

shodli na odsouhlasení započetí kroků vedoucích ke zjednosměrnění ulice Nerudova  

a Čelakovského ve směru stávající jízdy jednosměrnou částí Ostašovy ulice, tedy ve směru 

hodinových ručiček, OI-TO v případě souhlasu rady města požádá DI PČR a následně odbor 

dopravy o provedení dopravní změny s ohledem na vznik nových parkovacích míst 
- požadavek OsV Malín na obnovu schodiště vedoucího z ul. Mincovní do ul. Na Hyvli: všichni 

přítomní členové komise a hosté se shodli na zamítnutí žádosti, doporučují do tohoto strmého  

a nebezpečného prostoru umístění ochranného zábradlí, v případě souhlasu rady města 

provede OI-TO instalaci zábradlí 
d) projednání návrhů a připomínek členů komise a přítomných účastníků jednání: 

- p.Vepřek seznámil komisi s informacemi požadovanými členy komise na posledním jednání, 

např. p.Mottl – doplňkové nasvětlení přechodů pro chodce: OI-TO zpracoval přehlednou 

tabulku, která byla všem členům komise předem rozeslána, dále p.Koubský a p.Mottl dotaz 

ohledně  cyklostezky (chodníku) Sedlec-Kaňk: Ing. Kremla z OI odpověděl, že započetí akce je 

podél krajské silnice naplánováno ihned po spuštění provozu na silnici I/2, umístění přechodu 

pro chodce již dříve zamítnuto DI PČR 

- p.Vepřek informoval také komisi o aktuálních dopravních omezeních atd., např. dočasné 

uzavření chodníku ve vlastnictví spol. „Ptáček a.s.“ v Čáslavské ulici; znemožnění přejezdu přes 

zahradu ve vlastnictví p. Šafránka v ulici Na Bylance; odeslání odpovědi starosty ve věci 

přechodu pro chodce v Čáslavské ulici p. Klánovi, o provedeném monitoringu chodců 

v Čáslavské ulici aj. 

- Koubský st. vznesl dotaz ve věci úsekového měření rychlosti v Malíně, z odpovědi OI-TO 

vyplynulo, že je již objednáno vyhotovení projektové dokumentace a předložení nabídky na 

pronájem zařízení s požadovaným termínem realizace nejpozději ve 40. týdnu tohoto roku, 

ještě před spuštěním provozu na silnici I/2 

- Morávek se dotázal na využití elektrokola MP, Mareček odpověděl, že je kolo již používáno, 

velmi si pochvaloval výhodné využití v terénu atd. 

- Fedorovič informoval členy komise o novinkách v integrované dopravě, o vyjednání změny 

jízdního řádu spoje Kutná Hora-Zruč n S., o prodloužení trasy některých spěšných vlaků (S) 

z Prahy do Kolína, nyní nově s dojezdem až do Kutné Hory atd.  
 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: Usnesení č. 410/18 k zápisu z komise dopravní Rada města b e r e  n a   

v ě d o m í zápis z 22. zasedání komise dopravní ze dne 16.5.2018. 

 

Zapsal: p. Vepřek Dobroslav Elektronicky ověřil: Ing. Zdeněk Sedláček, MBA 


